
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 12. juni 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 639
Vil ministeren oplyse, hvilket provenu, der var regnet med at komme ind ved
ændringen af lovgivningen vedr. arbejdsudleje i 2012, hvad er der faktisk
kommet ind og hvad vil der blive mistet, hvis ændringen af styresignalet gen-
nemføres?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Frank Aaen (EL).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Frank.Aaen@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Mads Rørvig
formand
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